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 Kommunala Handikapprådet 2019-10-24  

    

 

 

ANSLAG/BEVIS Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

  

Organ Kommunala Handikapprådet 

Sammanträdesdatum 2019-10-24 

Datum då anslaget sätts upp  

Datum då anslaget tas ned  

  

Förvaringsplats för protokollet  

  

  

Underskrift Linnéa Karlsson 

  
 

Plats och tid Stadshuset, Skive, Ö:a Esplanaden 5, 671 81 Arvika, kl. 13.30–15.30 

  

Beslutande ledamöter Lisa Levin, ordförande (S) 

Henrik Axelsson (S) 

Bertil Nilsson (HSO) 

Börje Wahlund (M), ersätter Jonas Ås (S) 

Åke Ericson (HSO), ersätter Curt Edenholm (HSO) 

Amelie Eriksson (HSO), ersätter Ann-Marie Andersson (HSO) 

  

Övriga närvarande Maria Westby, kommunpolis, § 27 

Jessica Carlsson, centrumutvecklare, § 27 

Linnéa Karlsson, sekreterare 

  

Justerare Bertil Nilsson 

Justeringens plats och tid Kommunledningsstabens kansli den 8 november 2019 

Paragrafer 26–32 

  

  

Sekreterare Linnéa Karlsson 

  

  

Ordförande Lisa Levin 

  

  

Justerare Bertil Nilsson 
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Khr § 26 Dnr KS 2019/210-100 

Föregående protokoll 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av föregående protokoll och lägger det 

med godkännande till handlingarna. 

Sammanfattning 

Föregående protokoll från den 15 augusti 2019 gås igenom. 

Beslutsunderlag 

Kommunala Handikapprådets protokoll den 15 augusti 2019 
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Khr § 27  

Information om placering av uteserveringar  

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av informationen. 

Sammanfattning 

Maria Westby samt Jessica Carlsson informerar Kommunala Handikapprådet 

om hur beslutsgången ser ut i tillståndsärenden så som ärenden avseende 

placering av uteserveringar i centrum: 

• Riktlinjer för utformning av gatumiljöer i Arvika stadskärna 

(uteservering) är de underlag som ska fungera som en guide och 

förenkla för näringsidkaren och kommunen vid ansökan och 

hantering av uteserveringstillstånd. 

• Uteserveringar får placeras ut mellan den 1 maj – 30 september om 

inget annat beslutas. 

• Det är polisen som beslutar i uteserveringstillstånd. Kommunen gör 

ett yttrande i ärendet till polisen - om kommunen yttrar sig om att 

avslå en ansökan får inte polisen bevilja uteserveringstillståndet. 

• Näringsidkaren måste ansöka om tillstånd varje år. 

• Om man upplever att något bör åtgärdas på grund av begränsad 

framkomlighet vid en uteservering så menar Maria och Jessica att 

man först kan ta upp problemet med näringsidkaren (oftast går det att 

lösa genom dialog). Om det inte går att lösa genom dialog med 

näringsidkaren kan man höra av sig till antingen polisen 

(rättsenheten) eller kommunen. 

 

Frågor och synpunkter i samband med informationen: 

• Bertil Nilsson (HSO) förklarar att trottoarprataren vid Go Banana 

försvårar tillgängligheten – svårt att ta sig förbi med exempelvis en 

permobil. 

• Bertil Nilsson (HSO) frågar Maria hur polisen arbetar med den höga 

musiken på kvällar/helger. Maria förklarar att beslutsnivån ligger hos 

riksdagen, men att de genom ordningslagen arbetar med det så gott de 

kan.  

 

Henrik Axelsson (S) ger information om att det finns uteserveringtillstånd 

för både Grillhuset samt The Oven. Kommunen har i båda ärenden meddelat 

polisen ett yttrande om bifall.  

Beslutsunderlag 

Muntlig föredragning den 24 oktober 2019 
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Khr § 28 Dnr KS 2019/935-100 

Sammanträdesdagar Kommunala Handikapprådet 2020 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet beslutar att anta upprättat förslag till 

sammanträdesdagar för år 2020. 

Sammanfattning 

Kommunledningsstabens kansli har tagit fram ett förslag på datum för 

Kommunala Handikapprådets sammanträden under år 2020 enligt följande: 

 

13 februari 

16 april 

4 juni 

13 augusti 

15 oktober 

3 december 

 

Mötesdag: torsdag 

Tid: 13.30 

Plats: Enligt kallelse 

Beslutsunderlag 

Kommunledningsstabens kansli den 16 september 2019 

Beslutet skickas till 

Ledamöter och ersättare i Kommunala Handikapprådet 

Kanslifunktionen 

  

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 6 (9) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunala Handikapprådet 2019-10-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

Khr § 29  

Återkoppling på frågor från tidigare möten 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet lägger frågorna samt svaren med godkännande 

till handlingarna. 

Sammanfattning 

Återkoppling på frågor från tidigare möten: 

 

• På mötet den 15 augusti diskuterades att handikapparkeringarna vid 

Palmviken är utspridda och att det fanns önskemål om att de var 

samlade på ett och samma ställe samt att de nya stolparna vid 

Palmviken är svåra att se. Lisa Levin (S) har varit i kontakt med Nick 

Platel som förklarar att kommunen endast utfört arbetet. Ica och 

Coop är beställare vilket betyder att det är dem man ska prata med 

om man har synpunkter. Lisa Levin (S) gav Bertil Nilsson (HSO) 

kontaktuppgifter till ansvariga.  

 

• Amelie Eriksson (HSO) framförde vid föregående möte att det vore 

bra om toaletten bakom scenen i stadsparken kompletterades med en 

automatisk dörröppnare. Lisa Levin (S) har fört frågan vidare till 

Arvika Fastighets AB. Ytterligare återkoppling sker vid 

sammanträdet den 16 december.  

 

• På tidigare sammanträden har det nämnts att det finns en höjdskillnad 

vid Viksgatan som försvårar framkomligheten. Henrik Axelsson (S) 

förklarar att åtgärder gjorts. Amelie Eriksson (HSO) menar att det 

däremot fortfarande är lite guppigt. Lisa Levin (S) tar med sig 

synpunkten och för informationen vidare till berörd. 

 

• Vid sammanträdet den 15 augusti efterfrågades hur många det är i 

verksamheten Vård och omsorg som arbetar som administratörer. 

Jonas Ås (S) har meddelat Lisa Levin (S) att kostnadsandel för 

administrativ personal handlar om ca 10 procent inom verksamheten 

Vård och omsorg. Administrativ personal inkluderar chefer, 

administratörer, planerare, biståndshandläggare, kvalitetsstab, 

systemförvaltare, IT-strateg samt verksamhetsutvecklare. 
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Khr § 30  

Handikapporganisationerna har ordet 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet lägger synpunkterna och svaren med 

godkännande till handlingarna. 

Sammanfattning 

Ledamöterna från Funktionsrätt tar upp följande: 

 

• Bertil Nilsson (HSO) förklarar att det vore bra om kommunen 

monterade en hastighetsdisplay vid Kyrkogatan (stadsparken) 

eftersom det är många som kör över hastighetsgränsen. Synpunkten 

lämnas till Peter Adolfsson.  

 

• Ledamöterna från Funktionsrätt önskar fler parkeringsplatser för 

besökande vid Korpralen samt en till handikapparkering.  

 

• Finns önskemål om att genomföra tillgänglighetsrond i centrum igen. 

Kommunala Handikapprådet beslutar att preliminärt boka in den 4 

juni 2020 för att genomföra en tillgänglighetsrond. Rådet ser gärna 

att Peter Adolfsson närvarar vid detta tillfälle.  

 

• Kommunala Handikapprådet önskar att få information om sjuktalen 

inom Arvika kommun. Lisa Levin (S) föreslår att rådet bjuder in 

Andreas Solin (personalchef). 
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Khr § 31  

Information från Kommunstyrelsen 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av informationen. 

Sammanfattning 

Lisa Levin (S) ger Kommunala Handikapprådet information från 

Kommunstyrelsen: 

 

• Det pågår mycket verksamhet i kommunen och under året har beslut 

tagits som är positiva för kommunens strävan mot en bra och hållbar 

kommunal kärnverksamhet. Den nya högstadieskolan, Nybackens 

om- och tillbyggnad samt renoveringen av Sulviks skola är tre viktiga 

beslut som leder till kvalitetssäkring.  

 

• På grund av det ekonomiska läget så har Kommunstyrelsen gett 

verksamheterna i uppdrag att ta fram åtgärder för att sänka 

kostnaderna och för att få ett positivt resultat vid årets slut. 

Årsprognosen såg sämre ut i början på 2019 så en hel del har gjorts i 

verksamheterna för att undvika ett befarat underskott.  

 

• Teknik i Väst har varit i gång i 8 månader och driftbolaget som är 

samägt med Arvika Teknik AB och Eda kommun fungerar bra. Ett 

intensivt arbete görs med att se till att alla verksamheter finner sin 

plats i det nystartade bolaget. Teknik i Väst har också på Eda 

kommuns begäran tagit över insamlingsansvaret för hushållsavfall i 

Eda kommun. 
 

• Projektet 100 procent Arvika har arbetats med under året. Projektet 

innebär en satsning på fler i heltidsarbete, vilket bidrar till ökade 

förutsättningar för att klara sig på sin lön och i framtiden på sin 

pension. Samtidigt kan det lösa en del rekryteringsbehov. Det är dock 

ett omställningsarbete, särskilt för Vård och omsorg eftersom 

verksamheten behöver vända en organisation där många tidigare 

arbetat deltid till att fler ska arbeta heltid. 

Beslutsunderlag 

Muntlig föredragning den 24 oktober 2019 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 9 (9) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunala Handikapprådet 2019-10-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

Khr § 32 Dnr KS 2019/71-101 

Val av ny ersättare i Kommunala Handikapprådet 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet beslutar att Cecilia Lundevall väljs som 

ersättare i Kommunala Handikapprådet istället för Ulla Söderquist under 

mandatperioden 2019-2022. 

Sammanfattning 

Cecilia Lundevall kommer att vara ersättare istället för Ulla Söderquist i 

Kommunala Handikapprådet under mandatperioden 2019-2022. 

 
 


